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Адрес Nashville Tempered Glass 
1860 Air Lane Drive 
1241 Avondale Road Hendersonville 
37210 Nashville

Телефон 001 615 889 6350

Интернет www.ntglass.com

 

Работники 150

Год основания 1985

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Инженер Gavin Gaskins 

CEO
Phone: 001 615 889 6350 

Contact 2. Отдел Инженер Techical Support Sales & 
Marketing Consultant 
Phone: 001 615 889 6350 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We manufacture glass for a diverse range of applications: commercial and residential building applications, off-road and agricultural vehicle glazing,
industrial machinery, automotive, and marine applications.

Our comprehensive product line includes:

Laminated glass
Bird-Friendly Glass 
Custom cutting
Bent and Tempered Glass
Impact, Blast, and Bullet Resistant Glass
Tempered and Heat Strengthened Glass
Insulated glass
Digital Printing 
Bird-Friendly Glass (Coming in August 2023)
Sub Assembly Services

Learn more by contacting one of our seasoned glass consultants! At NT Glass, we are dedicated to crafting glass solutions that go beyond your
expectations.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
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Nashville Tempered Glass is your premier source for custom glass fabrication. With over three decades of experience and two centrally located
production facilities in Metro Nashville, TN, we have the knowledge, capabilities, and adaptability to manage your glass project – from a single-piece
requirement, a large volume order, to a complex fabrication.

At Nashville Tempered Glass, we are not just another niche fabricator. Our evolution over 30 years in the glass industry has empowered us to respond
dynamically to changing market needs. Leveraging cutting-edge technology, state-of-the-art equipment, and efficient processes, we aim to be the
single source provider for customers across various markets, supplying top-quality fabricated glass products.

We proudly manufacture glass for a diverse range of applications. Our customers span various sectors: commercial and residential building
applications, off-road and agricultural vehicle glazing, industrial machinery, automotive, and marine applications. 
 

Company Profile of Nashville Tempered Glass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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